
Datum toezegging

Onderwerp Gremium nr Portefeuillehouder Status Status van toezegging Toezegging

Verwachte 

datum 

afdoening

16-6-2022

Ph Heddes zegt toe dat de evaluatierapportage 

over de door de gemeente teruggenomen plus-

taken in oktober aan de raad aangeboden gaat 

worden. Oordeelsvormende vergadering 16-06-2022) 150 J.J. Heddes (Wethouder) Openstaand

In de administratie zijn de kosten al verbijzonderd; in de P&C documenten 

jaarrekening en begroting zullen wij dit ook doen. Plustaken zijn taken die door 

zowel de gemeente als de omgevingsdienst uitgevoerd mogen worden. De 

Omgevingsdienst Noord-Hollands Noord (OD-NHN) voert op grond van wet- en 

regelgeving de wettelijk vastgestelde basistaken uit. Gemeentes zijn vrij in keuze 

waar de uitvoering van milieuplustaken te beleggen. Tijdens de informatieavond 

van 13 maart j.l. heeft Peter Jager uitgelegd dat we tijdens 2 jaar corona niet of 

nauwelijks aan de plustaken milieu zijn toegekomen. Nu we ons weer kunnen 

richten op onze reguliere taken, lopen we tegen knelpunten aan: specialistische 

kennis ontbreekt en specialisten zijn niet of nauwelijks te werven. 

Vervolgproces: 

•	uitwerken in mogelijke scenario’s:

-Plustaken bij OD-NHN

-wat kunnen of willen we zelf doen?

-wat kunnen we uitbesteden bij specialisten?

•	er zijn een tweetal ontwikkelingen die invloed hebben op de plustaken: de 

implementatie van de Omgevingswet en de Wet kwaliteitsborging

•	vooral informatief en beeldvormend in gesprek met de Omgevingsdienst

17-1-2023

Wijziging beslispunt verkeersplan centrum 

Schagen Oordeelsvormende vergadering 17-01-2023 191 J.J. Heddes (Wethouder) Openstaand

Ph. zegt toe de raad mee te nemen bij het verkeersbesluit over de Sweelinckstraat en hoe het anders wordt ingericht zodat de 

verkeerssituatie duidelijk is voor fietsers.

9-5-2023 IHP in Oktober 2023 naar de raad Gemeenteraad 09-05-2023 207 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

15-1-2024: Tijdens de informatieavond LTP is de planning gedeeld, waarin 

is aangegeven dat het financiële meerjarenperspectief 

onderwijshuisvesting in Q3 2024 middels de kadernota wordt gedeeld. 

Het Integraal Huisvestingsplan (IHP) komt in 2025.

Ph. De Nijs geeft aan dat het IHP (Integraal Huisvesting Plan) in oktober 2023 met de raad 

gedeeld gaat worden Q1 2025

27-6-2023

met Schagen Actief in gesprek gaan over de 

tarieven en zal dit punt hoog prioriteren op de 

prioriteitenlijst van de organisatie Gemeenteraad 27-06-2023 219 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

Wethouder de Nijs zegt toe om met Schagen Actief in gesprek gaan over de tarieven en zal dit punt hoog 

prioriteren op de prioriteitenlijst van de organisatie 

11-7-2023 Kadernota Gemeenteraad 11-07-2023 223 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

De wethouder zegt toe aan het eind van het jaar naar de raad te komen met een exploitatieplan inzake 

veilige en duurzame sportaccommodaties en de wettelijke verplichting rondom het beweegonderwijs en 

hiermee pas aan de gang gaat als het meerjarig exploitatieplan rond is.

11-7-2023 Kadernota Gemeenteraad 11-07-2023 225 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

Eind december 2023 verwachten we vanuit de scholen, de 

eindrapportages betreffende de inzet van Link jongerenwerk. Aan de 

hand van die rapportages verkrijgen wij inzicht in de effecten van de inzet 

van het jeugd- en jongerenwerk op de scholen. Het streven is om in Q1 

2024, uw raad een memo te sturen, waarin de effecten van de inzet van 

het jongerenwerk op de scholen wordt genoemd, alsmede een overzicht 

van de uitgaven aan het jeugd- en jongerenwerk in 2022 en 2023. Ook zal 

worden ingegaan op de budgettaire ruimte voor een eventuele 

continuering van de extra inzet van het jeugd- en jongerenwerk op de 

scholen.

De wethouder zegt toe in het najaar bij de begroting te komen met een voorstel over de inzet van LINK. Zij 

wacht eerst de uitkomsten over de effecten van de inzet LINK op schoolpleinen af. Bij de begroting zal een 

overzicht aangeleverd worden over de uitgaven aan LINK en wat de budgettaire ruimte is. Q1 2024

19-12-2023

in Q1 2024 een voorstel naar de raad om het 

normenkader en de rapporteringsgrens 

vooraf vast te stellen en dat het dan aan het 

eind van het jaar terugkomt om dan met 

name het normenkader te actualiseren Gemeenteraad 19-12-2023 245 H.Erol (Wethouder) Openstaand

Wethouder Erol geeft een reactie op de vraag van mevr. Burger en zegt toe dat er in Q1 2024 een 

voorstel naar de raad komt om het normenkader en de rapporteringsgrens vooraf vast te stellen 

en dat het dan aan het eind van het jaar terugkomt om dan met name het normenkader te 

actualiseren Q1 2024

19-12-2023

Onderzoeken of en hoe het idee van 

Wens4U, om een boekje te maken over alle 

gemeente regelingen, uitgewerkt kan 

worden. Uitkomst terugkoppelen aan de 

raad Gemeenteraad 19-12-2023 246 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

De wethouder zegt toe te gaan onderzoeken of en hoe het idee van Wens4U, om een boekje te 

maken over alle gemeente regelingen, uitgewerkt kan worden. Zij komt hierover terug bij de raad 

23-1-2024

Brief geagendeerd op verzoek VVD: brief LTO 

Noord betreffende aanvraag 

omgevingsvergunning camping Aan Noordzee Oordeelsvormende vergadering 23-1-2024 250 S.C. Kruijer (Wethouder) Openstaand

Ph. Kruijer zegt toe bij medewerking van het college aan de aanvraag dit naar de raad te brengen. Bij een 

negatief besluit zal de raad via een raadsinformatiememo op de hoogte worden gesteld.

7-2-2024

Gaat de motie van GL onderzoeken of 

kleinschalige opvanglocaties voor asielzoekers 

mogelijk zijn en op welke locatie Gemeenteraad 07-02-2024 251

M.J.P. van Kampen-Nouwen 

(Burgemeester) Openstaand

Mevr. Van Kampen neemt de motie van GL over en gaat onderzoeken waar en of er kleinschalige 

opvanglocaties mogelijk zijn voor asielzoekers



7-2-2024

Openstelling voor inwoners organiseren zodra 

opvanglocaties voor asielzoekers gerealiseerd 

zijn en dit goed communiceren. Gemeenteraad 07-02-2024 252

M.J.P. van Kampen-Nouwen 

(Burgemeester) Openstaand

Over de voortgang van de CNO in Schagen Oost  zal duidelijk gecommuniceerd gaan worden naar 

de inwoners en zodra de locatie is gerealiseerd, zal er een openstelling georganiseerd worden 

voor omwonenden en kan er kennis gemaakt worden met het COA en gegevens uitgewisseld 

worden 

7-2-2024

Voor november 24 terugkoppeling naar de raad 

over hoe Schagen de 277 asielzoekers structureel 

gaat opvangen Gemeenteraad 07-02-2024 253

M.J.P. van Kampen-Nouwen 

(Burgemeester) Openstaand

Voor november dit jaar zal zij een terugkoppeling geven aan de raad over hoe de gemeente 

Schagen de 277 asielzoekers op basis van de Spreidingswet structureel denkt te gaan opvangen Q4 2024

7-2-2024

Gesprek inplannen met inspreker mevr. 

Wessel, over hoe nu verder m.b.t. 

voorkeursrecht voorgenomen 

woningbouwontwikkeling Bogtmanweg 

Tuitjenhorn Gemeenteraad 07-02-2024 254 S.C. Kruijer (Wethouder) Openstaand

Ph Kruijer zegt toe om zo snel mogelijk weer in gesprek te gaan met inspreker mevr. Wessel, over 

hoe nu verder m.b.t. voorkeursrecht voorgenomen woningbouwontwikkeling Bogtmanweg 

Tuitjenhorn

6-3-2024 Aanzet Seniorenbeleid Oordeelsvormende vergadering 06-03-2024 255 H.Erol (Wethouder) Openstaand

Ph. Erol zegt toe met een plan van aanpak te komen. Hij kan hier op dit moment nog geen datum aan 

koppelen.

26-3-2024

Onderzoek rekenkamercommissie naar 

subsidiebeleid Schagen Gemeenteraad 26-03-2024 256 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

Ph. De Nijs zegt op verzoek van de heer Sanders toe de toegekende subsidies voor het komend jaar goed 

zichtbaar in de begroting op te nemen.

26-3-2024

Onderzoek rekenkamercommissie naar 

subsidiebeleid Schagen Gemeenteraad 26-03-2024 257 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

Ph. De Nijs geeft aan om voor de raad een werkavond te organiseren om mee te praten over het komen 

tot een integrale aanpak van de 3 beleidsstukken vastgoedbeleid, subsidiebeleid en accommodatiebeleid.

26-3-2024 Motie standplaatsenbeleid vishandelaren Gemeenteraad 26-03-2024 258 S.C. Kruijer (Wethouder) Openstaand

De heer Wiskerke vraagt naar aanleiding van de motie over de standplaatsen of de 

portefeuillehouder kan toezeggen bij ontwikkelingen die niet zo’n goede uitwerking hebben, dit 

kan zijn qua ruimtelijke ordening of op het verdieneffect, enige coulance te tonen en opnieuw 

met de mensen in overleg te gaan om dan wellicht opnieuw een andere standplaats te zoeken of 

terug te gaan naar de oude standplaats. Ph. Kruijer zegt dit toe. Als blijkt dat het niet werkbaar is 

of als er omstandigheden zijn waardoor er opnieuw in gesprek moet worden gegaan dat er dan 

ook opnieuw in gesprek wordt gegaan.


